
 Meeting verslag Bestuursvergadering – 13/11/2023 
 

Aanwezig: Francis Notenboom, Robin Ramaekers, Axel Annaert, Jessica Claesen, Johan Wolles, 

Stijn Waeijaert en Jan Adriaenssens. 

Verontschuldigd: Jul Clonen  

Volmacht:  

Verslag : Johan Wolles 

1 Topsport 
Problematiek van verwarming Temple? 
Let op het contract dat SPORT Vlaanderen heeft met de overheid... 
Zie artikel; https://www.sport.vlaanderen/nieuws/sport-vlaanderen-herentals-verwarmt-als-
allereerste-sporthal-met-drinkwater/ 
 
Sponsoring EASTON – beheer door Nicolas... met duidelijke afspraken van informeren (NHPC) 
Zie bijlage  
 
Verslag Stage Zuid Korea (Nicolas) 
Zie bijlage 
 
Be Gold project – vergadering 9/11/2023 
Een moeilijke vergadering maar goede interpellaties van Valerie en Nicolas.  De vergadering verliep 
wel voor 80% in het frans (ook vanuit SPORT Vlaanderen).  
Besluit : Verlenging van het project MAAR 
1/ Ontwikkelingslijn uittekenen voor prestatie en proces (wat moet de schutter doen/kunnen op 
welke leeftijd ...  
2/ Nieuw budget voorstel uitwerken 
3/ hieraan gekoppeld een duidelijk wedstrijdplan voor Theo en Elian. 
 
WE MOETEN SOWIESO ALLE SCHUTTERS EROP WIJZEN DAT ER EEN MEER PROFESSIONELE HOUDING 
MOET AANGENOMEN WORDEN...  
 
Ook over het contract van Nicolas werd gesproken tussen de actoren. Ik wacht een officieel schrijven 
maar ik begreep dat SPORT Vlaanderen 50% + 25% voor zijn rekening neemt en BOIC 25% maar dit 
zou kunnen verschuiven naar LFBTA.... Wel moeten we waakzaam zijn wie hier de werkgever / 
richting gever gaat zijn. Ik noteer wel graag dat de samenwerking momenteel zeer goed is... 
 
HEEL BELANGRIJK VOOR DE TOEKOMST: We moeten op een veel sterkere manier naar de 
vergadering gaan met heel sterke en overtuigende gegevens.  Indien we dit niet doen, zal het 
sowieso negatief zijn volgend jaar. 
 
Vraag naar competities door Nicolas. (Johan licht toe) 
 
Compound werking: Email van Jessica mbt hulp en stand van zaken... 
a) Huurprijs Herentals indoor:  13€/uur – wel beperkte mogelijkheden ‘s avonds. 
b) Jul wenst een vergadering te organiseren met de geïnteresseerden of ... 

 

2 Administratieve zaken 
 

• Opmerkingen verslagen Bestuursvergaderingen 9/10/2023.  
Volgende bemerking wordt geformuleerd: 
 
Beslissing: 
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Het Bestuur aanvaardt het verslag van 11/09. 
 

• Update financiële stand van zaken 
De AC overloopt de werkbegroting: 
 
Inkomsten: 

• Recuperatie andere: verrekening overkopen laptop van Wietse (1.344,78 euro) met de 
laatste openstaande onkostennota’s van juli en augustus geeft een restbedrag van 516.78 
euro. 

• Laatste facturen mbt uitzendingen werden verstuurd naar onze atleten: Nove Mesto en 
Rotterdam voor de G-schutters en afrekeningsfacturen voor het EK Field (3.907,65 euro) 

• Facturen voor de lidgelden 2023 en 2024 werden verstuurd naar de clubs. 
- Individuele lidgelden: totaal voor 54.753 euro verstuurd naar de clubs. Hiervan wordt 

13.688,25 euro geboekt op 2023 en 41.064,75 euro wordt overgeboekt naar 2024. 
- Clublidgelden: 6.820 euro ontvangen waarvan 1.705,00 euro op 2023 wordt geboekt en 

5.115 euro op 2024.  
 

Uitgaven: 

• Huur vergader en leslokalen: Huur klaslokaal sporthotel Topsport presentatie (-41.5 euro) 

• Huur secretariaat: verrekening van de creditnota omwille van de huur van de kleinere 
kantoorruimte (+446,56 euro). 

• Aankopen sportmateriaal:  
- Er werd voor 300 euro aan veren besteld in het kader van de topsportwerking.  
- Tevens nieuwe eleven dots voor de topsportdoelen (1.320 euro) 

• Interne en externe comminicatie: abonnementen Proximus en Mobile Vikings (-367,08 euro) 

• Kantoorbenodigheden: kosten toners en printer (-138,25 euro) 

• Drukwerken: kosten publicatie staatsblad (-157,42 euro) 

• Aankopen technologisch materiaal: hosting one.com en JVD (-951,23 euro) 

• Verplaatsingskosten: Steven Vanhaeren mbt initiatie SSA (181,89 euro) 

• Verplaatsing stage: vliegtickets Korea (-7694,50 euro) 

• Verplaatsing binnenland: treintickets Nicolas (-614 euro) 

• Kosten boekhouding: 4de kwartaal de Kleine Prins 

• Kosten dienstverlening: Factuur Nicolas Oktober: -7.500 euro 

• Belastingvrije vergoedingen: Scheidsrechters wedstrijd DNM (-68 euro) 

• Verblijfskost stage: overnachting, maaltijden en andere kosten stage Korea (-5347 euro) 

• Binnenlands verblijf: verblijf Nicolas te Herentals (-906,13 ➔ 50% nog verrekenen met LFBTA 
voor kosten verblijf Theo). 

 
Dit wat betreft de inkomsten en uitgaven 

 
Ontwerpen: 
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Andere pistes? 
-2mades, specialer en beperkte oplage 
- duurzame medailles uit hout 

 

• Ledenadministratie stand van zaken: 
 
Huidige stand van zaken ledenadministratie: 62 clubs aangesloten met in totaal 1.423 leden. 
Op dezelfde periode vorige jaar waren er 1.379 leden aangesloten. 
 
3 clubs hebben nog niet voldoende leden aangesloten (WVS, DHA en DRZ) en worden aangemaand om 
zich dringend in regel te stellen met onze statuten. 
 

3 Intern beleid 
 

• Ontslag bestuurslid: 
Vorige bestuursvergadering hadden we de melding ontvangen van het ontslag van Roland Bielen. 
Echter, dit is niet per aangetekend schrijven verlopen. De vraag werd per mail aan Roland gesteld om 
een aangetekend schrijven met de melding van zijn ontslag naar BSV te sturen. 
Geen schrijven mogen ontvangen. 
 
Het bestuur neemt hier akte van. 
 

• UC – RBA (kort verslag) 

• Bk indoor: Het open BK indoor vindt plaats op 24 en 25 februari. LFBTA lanceert intern een 
oproep. Zaterdag schiet recurve en BB, zondag Compound. Er zijn 60 pijlen voorzien in de 
kwalificatie en in de finale wordt gestart met de kleinste categorieën (onmiddellijk 
prijsuitreiking). 
Het BKJ vindt plaats op zondag 18 fabruari. 
Het BK valt wel samen met het EK indoor. 

 

• Lotto Archery Cup: LFBTA zoekt eerst een organisator voor 2024. 
 

• Nationale Topsport / selectiecommissie: Topsportcommissie is samengesteld vanuit de 
coaches HBL/LFBTA. Zij zitten deze week voor het eerst samen in de voorbereiding van BE 
GOLD 24. 
 

• Nationale kalender: wordt gepubliceerd in december, dit om conflicten te vermijden. 
Wedstrijden kunnen later toegevoegd worden. 
 

• 3D: Of dat vosjes enkel op 24 doelen kan geschoten worden, dient nog beslist te worden (Erik 
zal hierover nog een mail sturen). 
 

• Nationale kledij: Te bekijken wat BOIC met Peak doet. Vincent heeft mogelijks nog een 
interessante verdeler met een vaste kledijlijn. 
Het BOIC dient gecontacteerd te worden voor een restock voor 2024. 
 

• Barebow 1440: kunnen deelnemen op 60-50-40-30m samen met de dames masters en heren 
veteraan. Nationale records worden voorzien. 
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• Verhuis secretariaat 2 november: 
Vorige week werd het voorstel contract doorgestuurd naar het bestuur.  Zoals vermeld: 

• De plaatsbeschrijving dient nog ingepland te worden 

• Eind deze week weten we mogelijks wanneer Sportwerk Vlaanderen zijn intrek zal nemen in 
hun nieuw lokaal. Dan kunnen we met zekerheid onze verhuis inplannen. Voorlopig staat dit 
op 2 november. 

• Het plaatsen van het scherm is te bespreken met Topsport (Nicolas en Jul). 

• Een deel van de huur zal meer dan waarschijnlijk op topsport geplaatst kunnen worden. 
 

 
• Voorbereiding beleidsweekend BSV 

 
Het beleidsweekend zal doorgaan in het boetiekhotel Jerom te Kalmthout op zaterdag 9 en 10 
december. Het Hotel is gelegen vlak aan de Kalmthoutse Heide indien het weer het toelaat kunnen we 
dus een korte wandeling maken moesten we dit zouden wensen. 
 
 
Zaterdag:  

• Aanvang beleidsweekend introductie huidige stand van zaken: 10-12u 

• Broodjes lunch en soep: 12:30-13:30 

• Identificatie strategische doelstellingen en opportuniteiten 2024-2028: 16:00 – 18:30 

• Diner + High Beers: 16:30 -21:30  

Ter info: check in op de kamer om 16:00 na teambuilding. 

Zondag: 

• Ontbijt: 8:00 -9:00 

• Ontwikkeling rode draad beleidsplan en concretisering doelstellingen: 9:00 – 12:00 

• Lunch Heihoeve: 12:30 – 14:00 

• Afhankelijk van hoe ver we staan wordt er afgesloten  of verder gewerkt. We hebben de 

vergaderzaal tot 18:00. 

 
 

• Voorbereiding BSV viert: 
Zak doorgaan in de Asberghoeve op vrijdag 1 december. 
 
Programma:  

1. Ontvangst vanaf 19:00 met een drankje en een hapje 
2. Aanvang viering om 20:00 (dankwoord voorzitter) 
3. Huldiging belangrijke prestaties topsporters 2023 (hoofdzakelijk Ruben en Kathleen) 
4. Uitreiking eretekens BK 3D 
5. Huldiging club FCM (ledenaantallen) 
6. Huldiging Ianseo crew  
7. Huldiging KSM voor onderhoud 
8. Scheidsrechters: Rani, personality scheidsrechter  
9. Aansluitend receptie 
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Lessen geleerd uit vorige viering: 
- Broodjeslunch was in orde, opnieuw bestellen bij dezelfde traiteur 
- Idem met de voorziene versnaperingen en drank (Colruyt + WSS) 
- Duidelijke onderscheid maken in de uitnodiging: 

o Wie is enkel uitgenodigd 
o Wie is uitgenodigd en wordt gehuldigd 
o Aan wie wordt vragen gesteld en deze vragen moeten op voorhand aan de persoon in 

kwestie gebriefd worden. 

 
• Iniatie openbedrijvendag: 

Van wat ik vernomen heb: 
- Professionele organisatie en mooie reclame voor onze sport 
- Geslaagde demonstratie Yellow arrows en initiatie 
- Dank aan Steven om dit mee te coördineren 
- Momenteel zijn de gesprekken ver gevorderd met SSA aangaande sponsoring materiaal. 

 
• Stand van zaken VST 
 

Zoals het bestuur heeft kunnen lezen, heeft de advocaat van de verdediging een schrijven gericht aan 
het bestuur met de vraag of de proceskosten van 1.500 euro 50/50 konden verdeeld worden. 
Hierop werd het antwoord verstuurd dat de uitspraak van het VST duidelijk was en dat we niet op 
deze vraag wensen in te gaan. 
Indien er tegen 17 oktober geen betaling is ontvangen zal BSV verdere stappen nemen bij de 
voorzitter van eerste aanleg zodat een exequaturprocedure kan opgestart worden voor een 
gedwongen uitvoering van het vonnis. 
We kunnen jammer genoeg enkel vaststellen dat er nog steeds geen schuldbesef is bij de 
verdedigende partij. 
 
 
 
 

• Verdeling prijzengeld internationale wedstrijden 
 
BSV voorziet een budget van 5000 euro voor winnaars van een medaille op een WK of EK enerzijds 
en de verdeling van het restbudget voor de niet-gesubsidieerde atleten die deelnamen aan EK’s of 
Wk’s. 
 
Medaillewinnaars 2023: 

- WK Pilzen: brons 250 euro Ruben Vanhollebeke 
- EK Rotterdam: zilver 500 euro Kathleen Meurrens 
- EK Rotterdam: goud 1000 euro Ruben Vanhollebeke 

➔Totaal 1.750 euro  
 
Restbudget (3.250 euro) te verdelen aan deelnemers EK en WK: 3250 euro verdeeld over 6 
deelnemers: 541,67 euro. 
In april werd er een Veld/3D weekend georganiseerd ter ondersteuning van deze disciplines. De 
opbrengst van dit weekend was 1185.16 euro (= 1200 euro afgerond). Verdeeld onder 3 deelnemers 
is een tussenkomst van 400 euro per persoon. 
 
Eindtotaal tussenkomst:  

- Ruben Van Hollebeke: 541.67 euro + medaillegeld 1250 euro= 1.900 euro 
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- Kathleen Meurrens: 541.67  euro + medaillegeld 500 euro = 1150 euro  
- Jelle Daman: 541.67  euro + 400 euro Veldweekend = 1050 euro 
- Jordy Berx: 541.67 euro + 400 euro Veldweekend = 1050 euro 
- Jacqueline Steyls: 541.67  euro  + 400 euro Veldweekend = 1050 euro 
- Quinten Van Looy : 541.67 + rest compoundwerking 

 

• Ruben Vanhollebeke 
Een overleg wordt momenteel ingepland met het BPC met als doel een betere omkadering voor onze 
blinde schutters te creëren. 
Volgende personen werden aangeschreven om de vergadering bij te wonen: Jul, Vincent, Patrick, 
Francis en Stijn. 
 
Concreet: wie gaat deze vergadering voorbereiden en coördineren? Topsport, G-sport, andere? 
 
Wat betreft de kledij van Ruben: probleem met Peak kledij. Daar staat het logo van het BOIC reeds 
voorgedrukt. Dit is een doorn in het oog van BPC. Hier dient dus een andere logo over te komen.  
Bekijken of dit met opstrijk logo’s mogelijk is (RBA logo, maar staat er dan wel dubbel op). BPC logo? 
Dit is te bepreken in het overleg met het BPC? 
 

4 Beleidsdomeinen 
 

• LA : 

• VK indoor : 

Opnieuw een oproep lanceren naar een organisator. XAT heeft mogelijks interesse om dit 

kampioenschap te organiseren. 

 

• Aanvraagdossier BK outdoor KSM 

 

- Er werd een wedstrijdaanvraag ingediend door de vereniging KSM. 

- Dit zou plaatsvinden op de voetbalvelden van Merksplas Kolonie. 

- Terreinafmeting: 90 meter breedte (ruimte voor meer dan 40 doelen) 

- Er wordt een aparte inrichting voorzien voor het aanpalend finaleveld “arena”. 

- Wedstrijd zal plaatsvinden op het weekend van 31 augustus/1 september. 

- Maaltijden: soep, broodjes en hamburgers te nuttigen in een ruime tent 

- 30 tal vrijwilligers ter beschikking 

 
Beslissing: 

Het Bestuur aanvaardt het dossier en legt het voor op het UC van de RBA. 
 

 

5 VARIA 
 

- Inplannen overleg Jessica Claesen: opstellen communicatieplan BSV.  

 
 

Einde vergadering: 22:00 

Datum volgende vergadering: 09/10/2023 
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 Voorzitter        Secretaris 

 

 

 

Francis Notenboom      Jan Adriaenssens 


